

《单词百科:forgiveness是什么意思?forgiveness怎么发音?forgiveness的解释和用法》

英语单词forgiveness是什么意思?forgiveness怎么读?forgiveness怎么发音?简答网为您整理了forgiveness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forgiveness怎么读

forgiveness的读音:[fə'gɪvnəs]

forgiveness的意思

1、n.宽恕;原谅;

forgiveness的相关词组

1、forgiveness of debts 免除债务;

- 2、forgiveness of a debt 免除债务;
- 3、forgiveness of liabilities 免除债务;
- 4、large capacity for forgiveness 弘量;

forgiveness的近义词

- 1、**absolution** n.宽恕;赦罪;(誓言、诺言或责任的)免除;解除;
- 2、**amnesty** n.大赦, 特赦;
- 3、**charity** n.慈善机构(或组织);赈济;宽容;
- 4、**clemency** n.宽容, 仁慈;(尤指气候等)温和;
- 5、**compassion** n.怜悯, 同情;

forgiveness的双语例句

- 1、It was an incredible display of motherly love and forgiveness.

那是慈母般关爱与宽容的了不起的表现。

- 2、They dropped to their knees and begged forgiveness.

他们跪下请求原谅。

- 3、He begged her forgiveness for his mistake.

他请求她谅解他的错误。

- 4、I feel constrained to write and ask for your forgiveness.

我不得不写信请你原谅。

- 5、She preached to the congregation about forgiveness.

她向会众宣讲宽恕的道理。

- 6、Forgiveness means the to always forgive people for able to fulfill all your needs.

宽恕意味着愿意不断地去原谅那些无法满足你所有需求的人们。

7、He said he acted alone, without government knowledge. He apologized and asked forgiveness.

他说他没有政府观念,而采取单独行动,对此他表示道歉并请求谅解.

8、Forgiveness takes courage and determination. Dig deep and you will find the strength you need.

宽恕需要勇气和决心. 深掘内心,你会找到力量.

9、He admitted he had done her wrong and asked for forgiveness.

他承认曾经冤枉她,并且请求原谅.

10、His appeal for forgiveness went unanswered.

他恳请原谅,但没有得到答复.

11、An enemy who lies at thy feet begging forgiveness must not feel thy sword.

对俯伏在你脚下乞怜的敌人,绝不可以使他触及你的剑.

12、He implored forgiveness for what he had done.

他乞求宽恕他过去所做之事.

13、Forgiveness is a rebirth of hope a reorganization of thought a reconstruction of dreams.

宽恕是希望的重生,思想的重组,梦想的重建.

14、The next day he'd be full of contrition, weeping and begging forgiveness.

第二天,他就会懊悔不已,哭着乞求原谅.

15、The wrongdoing of your people had forgiveness; all their sin had been covered. (Selah.)

你赦免了你百姓的罪孽,遮盖了他们一切的过犯. (细拉)

16、It is better to ask forgiveness than permission.

宁让人谅解,也不企求许可.

17、Forgiveness is perfect when the sin is not remembered.

当罪被赦免时,宽恕是完美的.

18、I ask Allah to grant us and you forgiveness.

我为你们及我们向安拉求宽恕!

以上是简答网为您整理的forgiveness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/forgiveness>

